



- Møtt opp:** Leder Hugin, Nestleder Emilie Heiberg, Susanne Sørli Slettebakken (representant for SP), Håkon Wraa Måge (STV), Signe Iversen (PSI B, M, Å), Marwa Nader (UTV), Ane Grieg Rlisnæs (samf.geo.), Emilie Høybråten Hansen (OLA), Marthe Linnestad Storo (samf.øko), Anna Teresa Villar Sundal (kulkom), Guttorm Grønli (PSI prof), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER), Anita Torsvik (Off.adm), Laure Disson (sosialantropologi)
- Forfall:** André Claxton-Berge (sosiologi), David Johnny Pettersen (Ekstern), Linn Åmot (PECOS)
- Sendt til:** Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2022/2023

- Møtedag:** 17. apr. 2023
Møtetid: 16:15-18:00
Sted: Harriet Holters hus seminarrom 140
-

Konstitueringsaker

Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

- Det ble sendt innkalling til møte 13. april, men det ble ikke sendt noen sakliste før møtet ble avholdt.

Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

Orienteringsaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

Leder orienterer:

- Intet å orientere.

Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU

- **STV:** Jobber med aktualitetssymposiet.
- **INTER:** Har hatt ambassadebesøk. Jobber med diverse faglige og sosiale arrangementer. Bla. fest på U1 og Eurovision-fest på Chateau Neuf.
- **Kulkom:** Har hatt felles-middag. Jobber med fest på tvers av PUer, jobber også med sommerfest:
- **PSI (prof):** Jobber med fadderuken. Søker om mer midler enn tidligere semestre. Har linjeforening som fokuserer mer på sosiale arrangementer.
- **PSI (BA, M, A):** Har hatt feedbackhour, begrenset med tilbakemeldinger. Ikke noe nytt med nakenbilde-saken. Har hatt masterinformasjons-møte.

- **Off.adm:** Har arrangert lunsjseminar om fordypningsvalg og mulige mastre. Har ikke fått midler til hyttetur, men jobber videre med det. Planlegger også bachelorseremoni.
- **Sosialantropologi:** Har hatt PU-møte. Har skal ha møte om masterprogram om hva som fungerer og ikke fungerer.
- **OLA:** Planlegger sommeravslutning, og en masterseremoni.
- **Samf.geo:** Har hatt frokostseminar. Skal ha kafé til kafé og stipendpils med quiz. Skal også ha kodekafé 21. april.
- **Samf.øko:** Skal ha en miniversjon av aktualitetsuka. Jobber også med andre arrangementer.
- **UTV:** Forsøker å lage flere arrangementer. Har hatt feltarbeidsarrangement og jobber videre med tverr-pu-fest på U1 og sommeravslutning. Jobber med å finne ny dato for allmøte.

Sak nr. 4 Orientering fra SVSUs verv

Økonomi:

Samf.øko redegjør:

- Noen har hatt problemer med å få signert kontrakt om honorarer. Her må man ta kontakt med DFØ direkte.
- Skal forsøke å utbetale honorarer for V23 tidligere. Her må man føre inn kontorvakter og skapklipp mm.
- Det har ikke kommet noe nytt angående midler.
- **PSI (BA, M, A):** Det har vært et teknisk problem med lønns-løsning.

Kontoransvarlig

UTV redegjør:

- Det var flest som kunne skapklipp i dag. Men det var bare fem.
- Foreslår å usette skapklipp, men heller ha skaprengjøring på slutten av semesteret.
 - Klipper skap man ikke har betalt for, og legger ut bøker for salg med en gang i stedet for å legge på lageret.
- **Leder:** For å minimere arbeidsmengde kan man redusere skapklipp til hvert år i stedet for hvert semester.
 - **PSI (BA, M, A):** Kan ev. redusere slik at man betaler for et år i stedet for et semester.
- **UTV:** Ønsker å jobbe videre med å få en mer effektiv registreringsprosess.

Kommunikasjon:

PSI (BA, M, A) redegjør:

- Jobber videre med tilretteleggingssaken, og holder skjemaet åpent til rapporten kan skrives.



Sak nr. 5 Orientering fra SP-representant

SP-representant orienterer:

- Det blir valg til studentparlamentet.
- SP-UiOs leder er valgt til leder av NSO.

Diskusjons- og vedtakssaker

Sak nr. 6 Stand i tråd med studentparlamentet

Leder orienterer:

- Vi skal ha stand samtidig som valget til studentparlamentet.
- Promotering av både oss selv og studentparlamentet.
- Kan hente merch fra Villa Eika.

Sak nr. 7 Valgkomité til SVSUs allmøte

Leder orienterer:

- I mai skal vi velge leder, nestleder, sp-representant og ev. leder for arbeidslivskomiteen på SVSUs allmøte.
 - Valgkomiteen skal innstille én kandidat per verv, komiteen velger selv hvilke kandidater som innstilles.
 - Vi trenger to personer internt fra SVSU og en ekstern til denne komiteen.
 - Fristen for innstilling blir noe før allmøtet.
 - Foreslår å markedsføre over skjermer, FU/PUer mm.
- **Leder:** I vedtektene står det at møtet skal være rundt mai, det er mulig flere hadde møtt opp om det var på et annet tidspunkt. Foreslår dette som vedtektsendring til allmøte.
 - **Samf.øko:** Dersom vi får midler kan valgkomiteen være lønnet.

Emilie Heiberg og Emilie Høybråten Hansen stiller til valgkomiteen som interne fra SVSU.
Valgt ved akklamasjon.

Sak nr. 8 Utfordringer og muligheter rundt kunstig intelligens, hva mener vi?

Samf.geo redegjør:

- Skal være møte om kunstig intelligens på tvers av fakulteter.
- Har diskutert hvordan KI påvirker ulike deler av studentlivet.
- Ønsker å diskutere litt hva SVSU mener om KI.

- *Ønsker å unngå at skoleeksamen vil være den eneste formen for eksamen. Det ønskes at eksamen skal være tilpasset til fagene. Skoleeksamen fungerer ikke nødvendigvis til alle fag.*
- *KI og ChatGPT er svært nyttig i informatikk og programmeringsfag hvor det kan brukes til å skrive deler av kode. Spesielt i introduksjonsfag i informatikk og programmering vil det kunne brukes til å løse obligatoriske oppgaver og eksamen. I disse fagene er det spesielt viktig å tilpasse eksamen.*
- *Vi ønsker at fakultetene skal fortsette med de rutinene de har når det gjelder saksbehandlingsprosessen for fuskesaker. Det kan derimot være lønnsomt å ha en mer omfattende prosess som skal sikre at man ikke anklager noen som faktisk ikke har jukset.*

Tekst i kursiv er hentet fra et referat fra møte mellom SVSU digitalkomiteen og SVSU-ledelsen.

- **Off.adm:** Mulig det blir økt grad av fusk dersom man ikke endrer vurderingsformer.
- **PSI (BA, M, A):** Universitetet bør lære oss hvordan vi kan bruke kunstig intelligens som konstruktivt verktøy.
 - **SP-rep.:** Ønsker at alle bør på god informasjon om hvordan det kan brukes på en god måte.
- **Leder:** Ønsker at vi har et mål om hva vi vil at UiO skal satse på med kunstig intelligens.
 - **PSI (BA, M, A):** Ønsker at UiO skal bli ledende for mulighetene kunstig intelligens gir i stedet for å avfeie det.
 - **INTER:** Ønsker å legge til at vi skal være ledende på en ansvarsfull måte.
 - **PSI (BA, M, A):** Det kommer til å bli brukt uansett, ønsker at UiO skal ta ansvar for at det brukes på en god måte.
 - **Samf.geo:** Ønsker å inkludere kunstig intelligens som en del av obligatorisk undervisning på UiO på sikt.
 - **Leder:** For eksempel: Vi ønsker at alle studenter skal i løpet av sitt studieløp bli informert om bruk av kunstig intelligens i sitt fagfelt.
 - **INTER:** Studentene må selv få vurdere KIs rolle i eget studieløp. F.eks. gjennom en oppgave i exfac eller exphil.
 - **PSI (BA, M, A):** Ev. kombinere slik at det skal være i obligatorisk undervisning med samtidig informasjon om hvordan det er relevant for hvert fagfelt. Foreslår samtidig å ha kritisk bruk av kunstig intelligens.

Leder orienterer:

- Ønsker at UiO skal samordne med andre utdanningsinstitusjoner slik at praksis om kunstig intelligens blir likt mellom institusjoner.
- Ønsker ikke at UiO bare skal ha muntlige eksamener eller skoleeksamener. Ønsker ikke at vi skal miste bredden i vurderingsformer.

- **Kulkom:** Ønsker å se på flere eksamensformer slik at det er vanskeligere å jukse.
- **UTV:** Det er viktig med samarbeid, men ønsker ikke nødvendigvis at UiO skal gjøre helt det samme som andre utdanningsinstitusjoner.
 - **PSI (BA, M, A):** Siden vi ikke vet utviklingen i kunstig intelligens, ønsker vi at universitetet skal være fleksibelt og tilpasningsdyktig med tanke på mulighetene og utfordringene med kunstig intelligens.
- **UTV:** Må passe på at det er nok ressurser til at færrest mulig tas feilaktig for fusk.
 - **Sosialantropologi:** Handler mye om hvordan eksamensspørsmålene formuleres også.
 - **Off.adm:** Ønsker at man legger inn ressurser slik at selve eksamensoppgaven blir vanskelig å svare på med ChatGPT.
- **Leder:** Ønsker tydelighet på når man kan bruke ChatGPT, og når man ikke kan bruke det. Og at universitetet skal fange opp de som bruker kunstig intelligens der det ikke åpnes for det.
 - **PSI (BA, M, A):** Ønsker tydelig opplæring i bruk av kunstig intelligens. Derunder når det kan brukes i studieløpet og når det ikke kan brukes.
- **INTER:** Med tanke på kommende studenter bør det åpnes opp for at studenter kan reflektere over hvilken rolle kunstig intelligens spiller i studieløpet deres.
 - **PSI (BA, M, A):** Dersom kunstig intelligens brukes i arbeidslivet, ønsker vi at studenter forberedes til dette. Ha med i tankene at kunstig intelligens kan brukes på ungdomsskole, Vgs. og arbeidslivet og tilpasse deretter i studiet.

Annet

Sak nr. 9 Eventuelt

A)

Leder redegjør:

- Foreslår å holde allmøte i uke 19 for å holde møtet så tidlig som mulig.
- Legger ut doodle for å finne ut når flest fra SVSU kan allmøte.

B)

Nestleder redegjør:

- Det holdes evalueringsmøte om arbeidslivsdagene.

C)

Off.adm:

- Kan ikke komme på møte på forum for studiespørsmål

- **Leder:** Jeg kan stille som vara.



Møtet er hevet 17:45

17. april 2023

Beste hilsen

Hugin Dyre Jacobsen

Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Håkon Wraa Måge

Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet